
№2 хаттама 

Қамқоршылық кеңесінің отырысы 

«Қостанай қызмет көрсету саласы колледжі» КМҚК 

 

2021 жыл 19 маусым.                                                                             14.00 онлайн режимі 

 

Қатысқандар: 

Оспанов К. Б. – Қамқоршылық кеңесінің төрағасы 

Ибраева Д. С. – кеңес мүшесі 

Кривоносова С. В. - кеңес мүшесі 

Кудайкулова Г. Ж. - кеңес мүшесі 

Жайлуабаев Д. Д. - кеңес мүшесі 

Багдасарян Д. Р.- кеңес мүшесі  

Попкова И. А. - Қамқоршылық кеңесінің хатшысы. 

Болмады: 

Лепетан Ю. Б. - кеңес мүшесі 

Брик Е. А. - кеңес мүшесі 

Аубәкіров  Д. А  - кеңес мүшесі 

Шақырылғандар: 

Жанарстанова Д. Б. - колледж директоры. 

 

КҮН ТӘРТІБІ: 

1. 2021-2022 оқу жылына арналған оқу жоспарларын келісу. 

2. Қала кәсіпорындарында өндірістік және дипломалды практикадан өту туралы. 

3. Колледж түлектерін алдын ала жұмысқа орналастыру. 

4. Колледж директорының 2020-2021 оқу жылының есебі. 

 

Бірінші сұрақ бойынша ТЫНДАЛДЫ: 

Кудайкулова Г. Ж. - қамқоршылық кеңесінің мүшесі. 

 Колледжде индустриялық кеңестің отырысы өтті, онда жаңа оқу жоспарлары және 

оларды әзірлеуге және әлеуметтік серіктестерді түзетуге тарту туралы сөз болды. Бұл 

уақыт талабы, өйткені өндіріс бүгінде тез өзгеріп, технологиялық жетілдірілуде және оқу 

бағдарламалары өзгерістерге байланысты түзетілуі керек, бұл үшін өндіріс өкілдері болып 

табылатын мамандар баға жетпес рөл атқаруы керек. Қамқоршылық кеңесінің мүшелері 

колледж студенттері практикадан өтетін негізгі кәсіпорындардың өкілдері сияқты оқу 

жоспарларын әзірлеуге қатысуы тиіс деп санаймын. 

СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Жайлуабаев Д. Д. - кеңес мүшесі 

 Әрине, біз оқу жоспарларын әзірлеуге қатысамыз. Бұл тек колледж үшін ғана емес, 

сонымен қатар біз үшін де пайдалы, мұғалімдер қандай сұрақтарға және неге баса назар 

аударатының байқаймыз. Бізді хабардар ұстаңыз біз колледж педагогтарымен бірлесіп 

жұмыс істеуге дайынбыз. 

Оспанов К. Б. – Қамқоршылық кеңесінің төрағасы 

 Жаңа оқу жылында оқу жоспарларын келісу үшін жұмысқа сауатты қарап, уақытты 

колледжмен үйлестіре алатын кәсіпорындар өкілдерінің шеңберін анықтау қажет. 

 



 ШЕШІМ: 

1. Оқу жоспарларын түзету бойынша колледждің әлеуметтік серіктестері 

өкілдерінің жұмысын ұйымдастыру. Жауапты: Кудайкулова Г. Ж. 2021 ж. 

тамыз 

2. 2021-2022 оқу жылына арналған оқу жоспарларын келісу бойынша 

қамқоршылық кеңесінің отырысы өткізілсін. Жауапты: Оспанов К. Б. 2021 ж. 

қыркүйек 

 

Екінші мәселе бойынша  ТЫНДАЛДЫ: 

Попкова И. А. - Қамқоршылық кеңесінің хатшысы, колледж директорының оқу-өндірістік 

жұмыс жөніндегі орынбасары. 

 Оқу жылы аяқталып, колледждің 2 курс түлектері мен білім алушыларының 

диплом алдындағы және өндірістік тәжірибесінің қорытындылары шығарылды. Диплом 

алдындағы тәжірибе түлектердің өз бетінше жұмыс істеуге дайын екендігін көрсетті. 

Жұмыс берушілерден бірқатар ескертулер бар, оларды біз оқыту процесі барысында 

жоямыз. Тәжірибенің негізгі орындары АҚ «Баян Сұлу», «Солнечный», «Астықжан», 

«Меркурий» супермаркеттері, «Достархан – нан», ЖШС «Тұрар» болды. ЖК Иваненко, 

мейрамханалар, дәмханалар, қала асханалары. Түлектер орта есеппен 92,2%  білім 

сапасын көрсетті. СП-18, СП-18/1, СО-18 топтарының дайындық сапасын 100%  көрсеткен 

түлектері үздік нәтиже көрсетті. Бірқатар түлектер алғыс хаттар алып, колледж 

педагогтары ұжымының атына алғыс хаттар келді. Әр топта колледжді бітіргеннен кейін 

кәсіпорында жұмыс істеуге қалған балалар бар. 

 Екінші курс білім алушыларының өндірістік практикасы балалардың көпшілігі 

болашақ мамандыққа қызығушылық танытатынын және практикадан табысты өткенін 

көрсетті, қорытынды бойынша білім сапасы орташа алғанда - 96,6 %.  СН-19, СКД-19, 

СКД-19/1 топтары дайындық сапасының 100% көрсетті. 

 

СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Оспанов К. Б. – Қамқоршылық кеңесінің төрағасы 

 Біздің «Тұрар» ЖШС-де Жорова В. және Караева Н. тәжірибеден өтті. Олар әртүрлі 

өндірістік тапсырмаларды орындау кезінде дайындықтың, шеберліктің және дағдылардың 

өте жақсы деңгейін көрсетті. Біз білім алушыларға да, колледж ұжымына да алғыс 

білдірдік. Біз болашақта да білім алушыларға өндірісте өз күштерін сынап көруге 

мүмкіндік береміз және әрине, барлық ескертулерді тәжірибе жетекшілерімен бірге 

жоямыз деп ойлаймын. 

 

Кривоносова С. В. - кеңес мүшесі 

 Мен де колледж білім алушыларына өте ризамын. Өте атқарушы, ынталы, егер 

олар бірдеңе білмесе, олар сұрайды. Егер балалар бізге колледжден кейін жұмыс істеуге 

келсе, біз өте қуаныштымыз. 

 

Жайлуабаев Д. Д. - кеңес мүшесі 

 Біз колледжбен бұрыннан жақсы қарым-қатынас орнаттық. Көптеген балалар іс 

жүзінде болды, бірақ колледжден кейін көп адамдар келмейді, олар бұл қиын дейді. Ия, 

технологиялық процесс маңызды мәселе болып табылады және балалар әрдайым бірден 

жұмыс істей алмайды, сіз жабдыққа бейімделуіңіз керек. Бірақ біз колледжбен әрқашан 

байланыста боламыз, бағдарламаларды білеміз, оларды түзетуге көмектесуге әрқашан 

дайынбыз, жақсы тәжірибе үшін жағдай жасауға тырысамыз. 

 



 ШЕШІМ: 

1. Ақпарат назарға алынсын. 

2. Өндіріс талаптарын ескере отырып, өндірістік және дипломалды практикадан өту 

жоспарын түзету. Жауапты: Попкова И. А. 2021 ж. мерзімі қыркүйек. 

 

Үшінші мәселе бойынша  ТЫНДАЛДЫ: 

Оспанов К. Б. – Қамқоршылық кеңесінің төрағасы 

 Колледждің жақсы жұмыс көрсеткіштерінің бірі-түлектерді жұмысқа орналастыру. 

Колледжде кәсіпорындардың сұраныстары мен түлектердің өз қалауларын ескере отырып, 

алдын ала жұмысқа орналастыру тәжірибесі қалыптасқан. Мекеме мамандарына 

қызығушылық танытқан кәсіпорын басшылары, әлеуметтік серіктестер жыл басында бос 

жұмыс орындары туралы мәлімдеді, колледжге келді, балалармен әңгімелесті. Бүгінгі 

таңда жағдай келесідей: 185 - түлек шығару жоспарлануда, оның  47-сі нәтижелі 

жұмыспен қамту бағдарламасы бойынша. 18 - адам жоғары оқу орындарында және басқа 

да оқу орындарында оқуын жалғастыруды жоспарлап отыр, 4 - адам Қарулы Күштер 

қатарында қызмет етеді, 24 - адам бала күтімі бойынша демалыста болады, 6 - адам әлі 

жұмыс орны туралы шешім қабылдаған жоқ, 135 - адам жұмыс орны бар, оның басым 

бөлігі практикадан өткен кәсіпорындарда. 

 

СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Кудайкулова Г. Ж. - қамқоршылық кеңесінің мүшесі. 

 Бұл тек алдын-ала тарату. Қамқоршылық кеңестің отырысында оқу жылының 

басында жұмысқа орналасуға егжей-тегжейлі талдау жүргізуді ұсынамын. 

 

Жайлуабаев Д. Д. - кеңес мүшесі 

 Оқу жылының басында Бос орындар мен 2022 жылғы түлектердің ықтимал жұмыс 

орындарына мониторинг жүргізу қажет деп санаймын, сондықтан балалар таңдау 

мүмкіндігіне ие болып, болашақ жұмыс орындарында дипломалды тәжірибеден өтуі 

мүмкін. 

 

 ШЕШІМ: 

1. Ақпарат назарға алынсын. 

2. Колледж түлектерінің 2021 жылғы жұмысқа орналасуына талдау жүргізу.  

Жауапты: Попкова И. А. мерзімі 2022 жылғы қазан. 

3. 2022 жылғы колледж түлектері үшін бос жұмыс орындарына мониторинг жүргізу 

Жауапты: Оспанов К. Б. 2022 ж. 01.01 дейін. 

 

Төртінші мәселе бойынша СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Жанарстанова Д. Б. - колледж директоры 

 Жұмыс берушілер білім алушылардың жақсы теориялық дайындығын, қауіпсіздік 

техникасы қағидаларын білуін және сақтауын, Дағдылар мен іскерліктерді меңгеруін, 

өндірістік тәртіпті сақтауын атап өтеді. Ескертулер, негізінен, оқу орнында жоқ жабдықта 

жұмыс істеу технологиясына қатысты болды, сондықтан өндірісте практикадан өтудің 

маңыздылығы зор және біз өндірістік практиканы жетілдіру бойынша әлеуметтік 

әріптестер өкілдерімен көбірек жұмыс істеуге тиіспіз. Тәжірибені ұйымдастыру жыл 

қорытындысы бойынша өз сауалнамаларында әріптестермен түзету мен бірлескен 

жұмысты талап ететіндігін оқытушылар мен өндірістік оқыту шеберлерінің 15% - ы атап 

өтті. 

 1 курс штаттық режимде жұмыс істегенін атап өткім келеді. Бүгінгі күні 2021-2022 

оқу жылына 175 адамға және 50 адамға нәтижелі жұмыспен қамту бойынша мемлекеттік 

тапсырыс бекітілді. 



 Жаңа классификатор іске қосылды, колледж 10130100 Қонақ үй бизнесі 

мамандығы бойынша мемлекеттік тапсырыс алды, біліктілігі 3W10130101 Әкімші. 

 

СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Кудайкулова Г. Ж. - қамқоршылық кеңесінің мүшесі. 

 Жалпы, колледж ұжымы жұмысқа қабілетті, өз жұмысына белсенді, өз ұжымы, 

өзінің оқу орны бар, жағдайды өзгертуге ниет оқу-тәрбие жұмысын ұйымдастыру, сондай-

ақ өндірістік тәжірибені ұйымдастыру. Жұмыс орындарында тағылымдамадан өту пайызы 

артқаны өте жақсы, бұл практиканы жалғастыру керек, ал бізге жергілікті жерлерде 

біліктілігін арттыруға жәрдемдесу керек. 

 Өндіріс жетекшілеріне мастер-класстар, студенттердің әлеуетті жұмыс 

берушілермен кездесулерін өткізу туралы бастама көтеру. 

 

 ШЕШІМ: 

1. Колледж ұжымының 2020-2021 оқу жылындағы жұмысы қанағаттанарлық деп 

танылсын 

2. Технологиялық жаңалықтарды насихаттау, бірлескен іс-шаралар мен шеберлік 

сыныптарын өткізу бойынша бірлескен жұмысты бақылауға қою. Жауапты: 

Оспанов К. Б. 

3. Колледж педагогтарының жұмыс орындарында тағылымдамадан өту кестесін 

жасау. Жауапты: Попкова И. А. 2021 ж. мерзімі қыркүйек. 
 

 

Қамқоршылық кеңесінің төрағасы:                                               К. Б. Оспанов  

 

Хатшы:                                                                                              И. А. Попкова 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


